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Interjú Dr. S z a b ó Imréve l , a z S Z T E főt i tkárával , a M a g y a r H o r g á s z s z ö v e t s é g e l n ö k é v e l 

- Honnan jött az ötlet, hogy ezt a versenyt 
megszervezzék? 

- A verseny öt le te az n e m tőlem szár-
mazik, én csak annyiban tud t am gene-
rálni ezt az ügyet , hogy mint az orszá-
gos horgászszövetség e lnöke , nagyon 
sok versenyen ve t t em részt az utóbbi 
időben és szóltam az olyan - itteni -
nagy horgászoknak, min t az Imreh 
Szabolcs, aki mondta , hogy a Jancsák 
Csabával már régóta fontolgat ják egy 
ilyen nagyobb vo lumenű versenynek 
a megrendezésé t . A gondolat tes te t öl-
tött, és e n n e k lett ez a mostani baj-
nokság az e r edménye , ami remélem 
hagyománnyá válik. 

- A versenyen csak úgynevezett amatőrök 
vettek részt, vagy profik is elindultak? 

- Én azt m o n d a n á m inkább amatőrök 
ve t tek részt, hála I s tennek , mert na-
gyon jól é rez tük magunka t , hiszen 
egy fo rmán vo l tunk ügye t l enek , de 
e g y é b k é n t profik is voltak, a már e m -
lített Imreh Szabolcs, vagy például a 
verseny egyik bírója a szintén váloga-
tott Molnár Emese , és kijött a ver-
senyre megnézni - de nem indulha-
tott - az Erde i Attila, aki nemrég a 
vi lágbajnokságon II. helyezést ért el. 

-Színvonalában hogyan értékeli a meg-
mérettetést? 
- A verseny színvonala rendkívül ma-
gas volt, ami természetesen nem abban 
mérhe tő le, hogy mennyi halat fog-
tunk. Hiszen az csak kis részben múlik 
raj tunk. Mi mindig rendkívül felké-
szültek vagyunk, és nagyon tud juk ezt 
a sportot művelni, de a halak néha nem 
társak. Most ez következet t be. 

- Hogy-hogy a halak nem társak? Meny-
nyivel mérhető objektív mércével ez a 
sport? 

- Azért szoktak több órás versenyeke t 
rendezni , mert ennyi idő alatt általá-
ban kijön a hozzáértés és a tudás. Te-
hát nem vélet len, hogy az én hatalmas 

tudásommal 54 deká t fogtam, míg az 
Imre Szabolcs három és fél kilót . 
O profi, én egy jó amatőr vagyok. 

-A kifogott halaknak mi lesz a sorsa? 
Mindenki hazaviszi, ami fogott? 
- S p o r t s z e r ű e n visszadobjuk. Ha több 
lett volna, és nagyobb, nem biztos, 
hogy e n n y i r e spo r t s ze rűek l e t t ü n k 
volna. 

Dr. Szabó Imre (balra) a csúcson 

-Mekkora tisztelete van hazánkban a 
horgászatnak? 
- N a g y o n sok fiatal jár horgászni, sok-
kal több mint , amiről én valaha gon-
dol tam volna, és országos viszonylat-
ban m e g elég, ha csak azt m o n d o m , 
hogy a M O H O S Z - n a k kb. háromszáz-
ha rminc -há romszáznegyveneze r tagja 
van. Nincs Magyarországon olyan párt, 
vagy civil szerveződés, amely ezt a lét-
számot tudná produkálni , egyedül a 
magyar autóklub m o n d h a t ó komoly 
versenytársnak a kb. háromszázezres 
létszámával. 

- Ön mennyit szokott horgászni szabad-
idejében? 
- V a l a m i k o r tíz évvel ezelőt t m é g vi-
szonylag gyakran horgásztam, mióta 
viszont szervezem, egyre kevesebbe t . 
Tehá t az idén most vagyok harmad-

szor v ízpar ton bot ta l a k e z e m b e n 
e g y é b k é n t s zemé lyemné l , t i sz temné l 
fogva járok a ve r senyekre tárgyalni, d e 
horgászni egyre k e v e s e b b e t van időm. 
Majd egyszer, ha már n e m leszek el-
nök. Hogy menny i r e nyugta t ja m e g az 
ember t , mer t hogy ez egy c s e n d e s 
ő rü l t eknek való sport? M i n d i g is azt 
mond tam, hogy a horgászat, a világ 
legizgalmasabb elfoglaltsága, és n e m 
abból áll, hogy k i m e g y e k a vízpartra, 
leülök, k e z e m b e fogok egy suhángo t 
és ü ldögélek ott. 

-Főtitkár Űr! Elmesélné melyik volt a 
legemlékezetesebb horgászélménye? 
- A legnagyobb hal az volt, amit n e m 
fogtam meg, csak mesé l t em róla. Amit 
ténylegesen a vízpartra segí te t tem az 
egy hat és fél kilós süllő. A legemléke-
ze t e sebb ho rgászé lményem m e g az 
volt, mikor az atkai holtágon, február 
közepe táján a c imborám beleese t t a 
jéghideg vízbe. K imenek í t e t t em, autó-
val hazavit tem, - t e rmésze tesen fűtöt -
tem a kocsiban mindvégig, - énra j tam 
ötréteg ruha volt, ő „egy szál gatyában" 
ült, másnap n e k e m volt tüdőgyulladá-
som, ő m e g vidáman e l m e n t dolgozni. 

- Tényleg, miért kezdett el horgászni? 
- Mielőt t n e m horgásztam, teniszezni 
já r tam. A J u h á s z Árpád c i m b o r á m 
viszont horgászni járt, és egyszer meg-
beszél tük, hogy én elviszem őt teni-
szezni, ő ped ig elvisz e n g e m horgász-
ni. N e m tudta e lképze ln i , hogy az én 
személyiségjegyeim mel le t t hogy tu-
dok a vízpartra ülni, hiszen arra gon-
dolt, hogyha tíz perc u tán , b e m e g y e k 
a vízbe és megpofozom a halat, hogy 
s e r k e n t s e m egy kis kapás ra már. 
Nagyon elcsodálkozott , hogy én ot t el-
ü ldögél tem és e l k e z d t e m horgászni 
járni, én ped ig azon csodá lkoz tam, 
hogy ő m e g abbahagyta a horgászatot 
és teniszezni kezde t t . Cse ré l t ünk . 

Pál Imre 
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